
www.bizlawyer.ro
Un proiect al Bullet Media & 648 Group
2024-06-03 14:04:59

Grindeanu: Şase spre sapte loturi din A7, Autostrada Moldovei, vor fi finalizate

anul acesta

Ministrul Transporturilor, Sorin Grindeanu, a  declarat luni, în judetul Bacau, ca "sase spre sapte loturi"

din A7,  Autostrada Moldovei, vor fi finalizate anul acesta, desi constructorul,  conform contractului,

trebuia sa finalizeze doar doua din cele zece  loturi pe care le are în executie.

"Am tinut sa fac astazi un tur al Autostrazii A7, de la Buzau pâna sus,  la Pascani, am facut prima oprire aici, în

judetul Bacau. Sa stiti ca  ceea ce s-a început cu multi ani în urma - si anume acesti primi  kilometri, care de fapt

sunt pe Centura Bacaului - se va continua si  anul acesta, anul viitor, întreg tronsonul de la Ploiesti, pâna la 

Pascani va fi terminat. Am avut si azi o discutie cu constructorul  român, foarte bun, cu domnul Umbrarescu, care

are mare parte din  loturile pe A7, 10 din 13. Pot sa va spun ca sase spre sapte loturi vor  fi finalizate anul acesta,

este un lucru bun, desi conform contractului  trebuia sa finalizeze doar doua din cele zece, el va termina patru, 

patru si jumatate, celelalte doua fiind pe bucata dintre Ploiesti si  Buzau. Ritmul e bun, mobilizarea foarte buna. Ca

sa va dau un exemplu,  de aici spre Pascani sunt peste 600 de oameni care lucreaza. Asta este o  treaba foarte

buna", a afirmat Grindeanu.

Grindeanu a facut luni primele declaratii de presa de pe Autostrada  Moldovei la nodul Saucesti, tronsonul Bacau -

Pascani, lotul 1 (Saucesti  - Trifesti).

"Pe tronsonul de la Buzau, pâna la Bacau, per total, în medie, sunt  finalizate peste 60% toate tronsoanele. De la

Bacau, la Pascani, avem  între 25 si 30% progresul pe fiecare din aceste loturi. Din experienta  pe care am avut-o la

Timis, acolo unde exista noduri, descarcari de pe  autostrada, automat vin si alte lucruri, fabrici care înseamna

locuri de  munca, care înseamna crestere economica. Asta înseamna, de fapt, un  plus pe care toata lumea îl

asteapta de la investitiile din Moldova. Sa  stiti ca noi, Guvernul, avem ca prioritate, cel putin pe domeniul pe  care

îl pastoresc eu momentan, investitii în infrastructura din Moldova,  pentru ca acest lucru înseamna crestere

economica pentru România în  anii viitori", a spus el.

Ministrul Transporturilor a precizat ca tine foarte mult ca, pâna la  sfârsitul anului, toate cele patru loturi de la

Buzau la Focsani sa fie  finalizate, precum si cele doua dintre Ploiesti si Buzau.

"Ţin neaparat ca, pâna la sfârsitul anului, toate cele patru loturi de  la Buzau la Focsani sa fie finalizate si cele doua

dintre Ploiesti si  Buzau. Faceau unii pariuri pe la televizor, acum vreo doua luni, ca îsi  vor lua tricouri cu noi daca

terminam aceste sase tronsoane, le spun de  acum public sa-si comande deja aceste tricouri. Sunt niste domni care, 

probabil, în viata lor nu au facut nimic, sunt niste domni de la o  asociatie USR-ista, Pro Infrastructura, care i-a

avut ca membri  fondatori pe fosti ministri ai transporturilor, dar care, în orice  predictie au facut, nu au avut

dreptate. Asa ca le recomand de acum  sa-si ia tricouri cu ce au spus ca îsi vor lua", a completat Grindeanu.
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